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“ Mai hauria pensat 
que un candidat a la 

presidència del Barça 
ens podia arribar 

a enganyar”

El president del CF Badalona explica el perquè no s’ha 
finalitzat l’acord d’absorció del Badalona Futur de Toni Freixa

Miguel A. Sánchez 
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Ens pot explicar perquè els nostres lec-
tors entenguin el creuament de retrets 
entre el CF Badalona i el Badalona Futur 
SAD d’aquests darrers dies?
Si. Hi ha un acord d’absorció signat entre dues 
entitats, el CF Badalona del qual sóc màxim 
accionsta i el Badalona Futur del qual Toni 

Freixa és el president i també màxim accio-
nista. Aquest acord signat diu que acabada la 
temporada el CF Badalona absorbirà el Bada-
lona Futur. Se li ha comunicat al senyor Toni 
Freixa que volem exercir el nostre dret del con-
tracte poder finalitzar l’absorció davant notari 
i no han firmat. Han incomplert el contracte. 

“Estic penedit 
i defraudat en com 
ha acabat tot”
Parlem amb Miguel Ángel Sánchez, president 
del C.F. Badalona SAD, després que els 
representants del Badalona Futur SAD no
van formalitzar davant el notari l’absorció en 
favor de l’històric club escapulat.



ENTREVISTA 3 Redacció - redaccio@diaridebadalona.com

Quin creu que és el motiu pel qual no 
han firmat la fusió per absorció?
Volien continuar al club i a la ciutat. Han 
reconegut que han estat en un club modèlic 
i que se’ls ha deixat treballar. Volien que el 
club renovés unes persones les quals no-
saltres ja no estàvem interessades, com 
el càrrec manager general del senyor Toni 
Freixa, entre d’altres. Aquests càrrecs supo-
saven una despesa de més de 200 mil euros 
per temporada. Se’ls hi va dir que només 
cumpliríem els acords firmats. 
 
Segons les seves paraules, els diri-
gents del Badalona Futur us han fet 
una espècie de xantatge en seguir a 
Badalona
Exacte. Ens han assegurat que com no hem 
accedit a les seves noves peticions la seva 
idea és mantenir-se a la ciutat, jugar en l’es-

Toni Freixa no ha 
formalitzat l’acord 
d’absorció del 
Badalona Futur 
davant el notari tal 
i com estipula el 
contracte

El CF Badalona ha 
tingut números 
positius i no té 
deutes. Tindrem un 
bon pressupost 

tadi municipal com una entitat més de Bada-
lona. El Badalona Futur, antic Costra Brava, 
ha jugat a l’estadi perquè estaven legalment 
sota el paraigües del CF Badalona per l’acord 
d’absorció. Si aquesta absorció no s’ha fi-
nalitzat el Badalona Futur no podrà jugar a 
l’estadi municipal.

Us heu trobat amb més dificultats 
aquest darrer tram de la temporada?
Sí. Ens han segrestat les xarxes socials del C.F. 
Badalona. La persona que portava les xarxes 
dels dos clubs no ens ha permès recuperar 
els accessos. Solament hem pogut recuperar 
Twitter. Hem presentat una demanda.

S’ha pronunciat l’Ajuntament de Bada-
lona sobre la seva postura en aquest 
conflicte? 
L’Ajuntament de la ciutat ha mostrat silenci. 

Ens han traslladat la intenció que se solucio-
ni la situació. En canvi, el Badalona Futur de 
Toni Freixa assegura que té el suport institu-
cional del Consistori. Jo estic convençut que 
la llei es farà complir i no es podran quedar 
a Badalona.

En aquest moment, com queda el pa-
quet accionarial tant del C.F. Badalona 
SAD?
La majoria accionarial (95%) del C.F. Bada-
lona SAD la formem tres persones i el 5% 
restant pertany a l’agent de jugadors Rubén 
Ortiz i el seu advocat.

Quina és la situació actual del C.F. Ba-
dalona i del Badalona Futur?
En aquest moment el C.F. Badalona SAD té 
deute 0 i números positius en aquest exer-
cici. Per tant, el que està en una situació de 
deute és el Badalona Futur de Toni Freixa, 
que ja venia amb un deute anterior i d’altres 
d’aquesta temporada. Els números exactes 
el coneix el Consell d’Administració presidit 
per Toni Freixa. 

Econòmicament el CF. Badalona SAD es 
troba amb deute zero, però esportiva-
ment, en quina situació està el club ara 
mateix? 
El nostre entrenador, Santi Álvarez, serà pre-
sentat en els pròxims dies. De fet, ja vam dir 
que amb absorció o no, anava a ser el nostre 
míster. Estem en un moment de converses 
amb jugadors perquè passin a formar part de 
la plantilla del C.F. Badalona SAD. 

Veient com ha acabat tot, creu que ha-
gués estat millor no haver dut a terme 
aquest procés de fusió per absorció? 
Estic penedit i defraudat. No m’esperava 
aquest final. Entenia que un candidat a la 
presidència del Barça no anava a ser capaç 
de fer això. Tot es va fer fruit de la il·lusió de 
mantenir a l’equip en la mateixa categoria en 
la qual ens trobàvem.

Quin missatge donaries a l’afició des-
prés que l’absorció no hagi acabat bé 
i que el seu club de tota la vida vagi a 
jugar en Tercera Federació?
En el futbol, la memòria històrica és molt 

Del 21/07 al 31/07/2023

curta. Sóc el mateix que vaig aconseguir 
desencallar la construcció de l’estadi i eli-
minar els deutes del club. Per tant, estem en 
una situació econòmica bona amb un deute a 
zero. En l’esportiu, construirem un bon equip 
capaç d’enganxar a l’afició.

Respecte al conveni sobre la gestió de 
l’Estadi Municipal, jugar en Tercera Fe-
deració l’afectarà?
No, només queda respectar el conveni de 
gestió de 90% Badalona i 10% Seagull. El 
C.F. Badalona SAD va posar el seu patrimo-
ni en mans de l’Ajuntament per a construir 
aquest estadi. En temes d’igualtat, el club va 
apostar per una secció  femenina i ho vam 
voler compartir amb el Seagull, però no han 
volgut. Respecte a als Dracs, l’ex alcaldessa, 
Dolors Sabater, va dir quan va signar el con-
veni amb el Badalona que en aquest estadi 
només es podia jugar a futbol. Així i tot, hem 
cedit al fet que juguessin en alguns moments 
en l’Estadi a futbol americà. No estem en 
contra dels Dracs i considerem que el millor 
és que l’Ajuntament els hi faci un camp. Per 
això no entenem aquesta agressió contínua.

Afectarà el patrocini de l’Ajuntament 
amb el C.F. Badalona la nova categoria?  
L’any passat, l’Ajuntament va aportar zero 
euros tant al Badalona Futur de Toni Freixa 
com al C.F. Badalona SAD perquè l’equip va 
descendir i existia una clàusula que especi-
ficava que si això succeïa el patrocini s’havia 
de tornar a concursar. Ara mateix el patrocini 
està caducat, però si l’Ajuntament vol, en dos 
mesos podem tenir el contracte de patrocini 
que en el seu moment teníem.

Per últim, en quin punt està el mante-
niment de les instal·lacions on partici-
pen? 
El camp de Montigalà el gestiona l’Ajunta-
ment i crec que ha de reflexionar. El servei de 
manteniment que van crear no va funcionar. 
Estem en el segle XXI i no podem tenir ins-
tal·lacions municipals sense aigua. L’Ajunta-
ment de Badalona ha fet el ridícul durant tot 
l’any. Hem sol·licitat una reunió a l’alcaldia 
per a intentar posar fi a aquests problemes. 
En canvi, estem encantats amb la gestió de 
Engestur en l’Estadi Municipal. 

Sense l’absorció 
el Badalona Futur 
no podrà jugar a 
l’estadi municipal, 
incompliria la llei
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VENDA I MUNTATGE D’ENGANXALLS I REMOLCS HOMOLOGATS

93 391 04 67

Un total de 155.791 electors i electores 
podran exercir el seu dret a votar el diu-
menge 23 de juliol de 2023 a Badalona 
amb motiu de la celebració de les Elec-
cions Generals. En aquesta ciutat hi haurà 
45 col·legis electorals amb 256 meses.  
L’Ajuntament de Badalona facilitarà, l’en-
demà de les eleccions, els resultats per 
barris, amb valors absoluts i percentuals, 
en referència al Congrés de Diputats. En 
les darreres Eleccions Generals celebrades 
el 10 de novembre de 2019, el nivell de 
participació a Badalona va situar-se en un 
69,72%, segons les dades del Ministeri 
de l’Interior. A les darreres eleccions ge-
nerals, de 2019, el PSC va ser la força més 
votada a Badalona, seguida dels comuns i 
d’ERC, com a tercera força. 
Alguns ajuntaments catalans, per fer 
passar de la millor manera possible la 
jornada electoral d’aquest diumenge, que 
es preveu calorosa, repartiran ampolletes 
d’aigua de mig litre als col·legis electorals 
pels membres de les meses. A Barcelona, 

23J: Aquest diumenge, eleccions generals 
per votar amb xancletes

per exemple, el consistori garanteix que, 
a banda d’aigua, tindran o bé aire condi-
cionat, o bé ventiladors, que també s’estan 
distribuint aquests dies.

Com saber on votar aquest diumen-
ge?
L’Oficina del Cens Electoral ha enviat a tots 
els ciutadans amb dret a vot en la targe-
ta censal, on es recullen diverses dades, 
col·legi electoral on ha d’anar a votar, amb 
l’adreça exacta, secció censal que li toca i 
mesa electoral on ha de votar.  D’aquesta 
manera, l’elector sabrà on s’ha de dirigir el 
23 de juliol per dipositar la seva papereta. 
En qualsevol cas, haurà de mostrar el DNI.

La calor s’apoderarà dels col·legis 
electorals sense aire condicionat
La convocatòria de les eleccions generals 
va enxampar per sorpresa a tots. El 29 de 
maig, poques hores després del tancament 
dels col·legis electorals del 28M, el presi-
dent del Govern, Pedro Sánchez sorprenia 

A Badalona, més de 155.000 ciutadans estan cridats a les urnes

amb la convocatòria de les eleccions per 
aquest diumenge, 23 de juliol. Alguns 
polítics han mostrat la seva preocupació 
per la falta d’aire condicionat en els col·le-
gis educatius que és on estan la majoria 
de les meses electorals. I tot això en una 
jornada que es preveu calorosa, segons 
els experts meteorologies. Es calcula que 
el diumenge 23 de juliol les temperatures 
arribaran els 30 graus a Badalona. I és que 
en els centres educatius públics no hi ha 
aire condicionat atès que no hi ha classes 
a l’estiu, per la qual cosa es preveu que la 
calor serà evident a dins dels col·legis. Per 
la seva part, l’Ajuntament de Badalona no 
ha canviat cap col·legi electoral, respecte 
les darreres eleccions municipals.

70 euros per estar tot el dia a la mesa 
electoral
Les persones que han rebut la notificació 
per ser presidents o vocals els pròxims 
comicis del 23 de juliol cobraran 70€. Es 
tracta d’una quantitat superior respecte a 
la darrera convocatòria, que pujava a 65€. 
Cal aclarir que es tracta d’uns diners nets 

que estan exempts de retencions per part 
d’Hisenda. Aquesta quantia es manté fixa 
al marge del nombre de cites electorals 
que hi hagi convocades. És a dir, es guan-
yaria el mateix si només hi hagués unes 
eleccions municipals o si també hi ha unes 
regionals o europees.  En cas que surtis 
seleccionat com a suplement, la teva si-
tuació resultaria d’allò més particular: tin-
dràs l’obligació d’acudir a primera hora del 
matí al col·legi electoral corresponent. Si 
hi són presents el president i els vocals, 
podràs retirar-te cap a casa, però t’exigiran 
que estiguis operatiu. Hi ha la possibili-
tat que et puguin contactar al llarg del dia 
en cas d’una incidència amb els ‘titulars’. 
Quan alguns d’aquests justifiquin la seva 
absència, els diners per la tasca durant la 
jornada electoral seran per al suplent.

Creix notablement el vot per correu
El fet de caure en plenes vacances d’estiu, 
ha fet disparar el vot per correu. De fet, Co-
rreus ha anat ampliant el termini per dema-
nar el vot, durant els darrers dies. Es pre-
veu una xifra rècord d’aquest vot anticipat.
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Els sindicats denuncien el “col·lapse” en 
les cites per obtenir o renovar el DNI i 
el passaport a la Comissaria de la Poli-
cia Nacional. CCOO adverteix d’un estiu 
difícil per a la ciutadania, en un període 
en què la demanda creix per les vacances 
i els viatges i que necessiten renovar-se 
els documents. A la Comissaria de Bada-
lona, ubicada al barri de Montigalà, no 
hi ha cites disponibles fins al pròxim 6 
de setembre, gairebé dos mesos, quan 
legalment s’hauria de poder renovar el 
DNI en un termini legal de 10 dies. La 
Comissaria de Badalona, segons els sin-

Col·lapse a la Comissaria de la Policia Nacional 
per renovar-se el DNI

dicats, és una de les més col·lapsades 
de Catalunya. Un dels principals proble-
mes, segonsels sindicats, es la manca de 
personal. Les organitzacions sindicals 
reclamen que s’ocupin aquestes vacants, 
que no són policials, i denuncien un 
abandonament d’aquest servei per tal de 
renovar el DNI. Segons CCOO, a Cata-
lunya es donen hores amb retards de fins 
a dos mesos: a la demarcació de Barce-
lona no hi ha cites en els pròxims dos 
mesos, i en oficines com la de Badalona 
no hi ha hores fins ben entrat el mes de 
setembre.

Imatge de l’edifici de la Comissaria de la Policia Nacional

No hi ha dates, fins al 6 de setembre, per renovar el DNI 
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Com renovar-se el DNI de manera ur-
gent?
Totes les oficines d’Espanya tenen l’obli-
gació d’atendre urgències justificades. És 
a dir, que si no teniu cita prèvia podeu 
presentar-vos en alguna de les oficines 
d’expedició de DNI i passaports i expo-
sar la vostra situació. La recomanació és 
fer-ho a primera hora del matí, abans que 
obrin, i portar tota la documentació que 
pugui servir per justificar el motiu de la 
vostra urgència. Aneu-hi amb paciència, 
ja que és probable que us toqui esperar 
unes quantes hores. Si necessiteu el DNI 
o el passaport per marxar de vacances, la 
policia pot considerar que no és realment 
una urgència i denegar-vos l’atenció. En 
aquests casos dependrà una mica de la 
sort. En canvi, si necessiteu la documenta-
ció per fer un tràmit legal o per algun altre 
imprevist (i ho acrediteu) sí que estan obli-
gats a fer-vos un forat.

Podem renovar el DNI d’urgència a l’ae-
roport?
Molts blogs i pàgines de viatges expliquen 
que és possible demanar un nou passaport 
d’urgència a l’aeroport si teniu un bitllet 
d’avió per al mateix dia. Això és cert, però 
amb uns requisits específics. D’entrada, cal 
tenir en compte que a tot Espanya només 
hi ha oficines d’expedició de passaports als 
aeroports de Barcelona i Madrid. Des de la 
comissaria de l’aeroport del Prat aclareixen 
que només fan passaports, no DNI, i expli-
quen que cal demostrar una situació d’ur-
gència apareguda en les darreres 24 hores. 
Per exemple: assistir a un funeral a l’estran-
ger o anar a una reunió de feina important 
i imprevista. A més, cal presentar un bitllet 
d’avió al vostre nom per a les pròximes 24 
hores per tal de poder renovar el DNI. El 
que queda clar és que marxar de vacances, 
per exemple a Mallorca, no és una excusa 
perquè ens renovin el document d’urgència.

A Badalona, no hi ha cita prèvia fins al 6 de setembre





ACTUALITAT8 Carles Carvajal - redaccio@diaridebadalona.com Núm. 767

L’empresa certificadora AENOR ha 
acreditat que l’Institut de Recerca 
Germans Trias i pujol (IGTP) ha im-
plementat exitosament un sistema de 
gestió de la recerca, el desenvolupa-
ment i la innovació (R+D+i) d’acord 
amb la Norma UNE 166002:2021. 
Aquesta certificació és una garantia 
de bones pràctiques, ja que confir-
ma que té implementat un sistema 
de gestió de la R+D+i conforme amb 
els requisits establerts. La certifica-
ció d’innovació, d’activitats de la R+-
D+I que duu a terme AENOR permet 
sistematitzar les activitats de recerca, 
desenvolupament i innovació, reduir 
la incertesa i augmentar l’eficiència 
en la gestió. La norma UNE 166002 
conté requisits i directrius pràctiques 
per a la formulació i el desenvolupa-
ment de polítiques de R+D+i, per a 
l’establiment d’objectius concordes 
amb les activitats, productes i ser-
veis específics de cada organització, 
per a la identificació de tecnologies 

emergents o noves tecnologies no 
aplicades en el seu sector, l’assimila-
ció del qual i posterior transferència 
proporcionaran la base per a generar 
projectes, potenciar els seus pro-
ductes, processoso serveis i millorar 
la seva competitivitat. El certificat 
engloba per a l’IGTP la gestió de pro-
jectes de recerca, desenvolupament i 
innovació en les principals àrees de 
recerca de l’institut amb l’objectiu de 
desenvolupar dispositius mèdics, 
productes de diagnòstic i teràpies 
avançades.

Un sistema per controlar la gestió 
Des de la seva creació, l’Institut ha 
dedicat esforços per comptar amb 
un sistema controlat de gestió de 
la R+D+I. Els indicadors anuals 
de l’Institut posen en evidència el 
creixement de les propostes in-
novadores en els últims anys, que 
conformen el gran repte de la R+D+i 
per aquesta Unitat Amb 8 spin-offs, 
més de 160 patents actives i gairebé 
30 acords de llicència, ens posicio-
nem com un centre de referència i 
d’excel·lència en innovació en salut.

La Unitat d’Innovació 
de l’IGTP rep la certificació 
R+D+i d’AENOR

A l’agost s’obriran aquests dos casals com a refugis climàtics 

El passat mes de maig arri-
bava el servei de lloguer de 
bicicletes, l’AMBici a Bada-
lona, amb una trentena (31) 
de parades repartides arreu 
de la ciutat. Les primeres 
setmanes, van arribar més 
d’un centenar de bicicletes, 
però des del passat mes de 
juny la ciutat ja disposa de 
341 bicicletes. De moment, 
segons la dada que ha donat 

L’AMBici ja té 2.620 
abonats a Badalona

a conèixer l’ATM, a la ciu-
tat ja s’han abonat un total 
de 2.620 persones. D’altra 
banda, a través de les xar-
xes socials, alguns usuaris 
han denunciat que algunes 
bateries de les bicicletes es 
descarreguen ràpidament o 
bé no funcionen. Un altre de 
les queixes són els anclat-
ges, per estacionar la bici, 
que estan malmeses.

Crítiques de l’oposició 
pel silenci d’Albiol 
sobre l’acte de VOX

Drets Socials obrirà 
dos casals cívics com 
refugis climàtics

El secretari general de Vox, Ignacio Garriga, 
va parar un míting de Vox a la Rambla per 
encarar-se a un grup reduït de manifestants 
que protestaven amb cassoles i crits anti-
feixistes durant un acte aquest diumenge. 
El líder del partit d’extrema dreta va parar 
de parlar per anar directe on estaven els 
manifestants. L’acte de Garriga va compor-
tar tota mena de reaccions polítiques arreu 
de l’Estat. En l’àmbit local, però, l’alcalde de 
Badalona, Xavier Garcia Albiol s’ha mantin-
gut callat. El líder d’ERC a Badalona, Alex 

El departament de Drets Social de la Ge-
neralitat obrirà diversos refugis climàtics 
aquest mes d’agost per suportar millor la 
calor. Del grapat d’equipaments que obri-
ran arreu de Catalunya un parell estaran 
situats a Badalona. En concret serà el ca-
sal de Juan Valera (del 28 del 31 d’agost) 
i el Casal Nova Lloreda (les mateix dates). 
La Generalitat de Catalunya, i en el marc 

Imatge on Garriga s’encara als manifestants 

Montornès, es va referir amb una piulada 
a les xarxes. Montornès considera que el 
silenci eixordador de l’alcalde del “badalo-
nisme” davant la violència de Vox a Bada-
lona demostra que “no volia canviar la teva 
ideologia, però la teva veu durant 4 anys. 
Per Montornès, cal una condemna dels fets 
com aquests. També s’han referit a l’acte de 
VOX, i van condemnar els fets, el líder del 
PSC badaloní, Fernando Carrera i la cap 
dels comuns a Badalona, Aïda Llauradó, 
també a les xarxes socials.

del pla per prevenir els efectes de la calor 
sobre la salut, en cas d’avís de temperatu-
res molt altes, les residències geriàtriques 
redistribuiran els usuaris més fràgils cap a 
àrees climatitzades. D’altra banda, segons 
el govern catalp incrementaran també els 
consells telefònics i les trucades perquè 
són un dels col·lectius més vulnerables a 
l’exposició a la calor.

AENOR acredita que l’IGTP ha implementat exitosament un sistema de gestió de la recerca

Aquesta certificació és una garantia de bones pràctiques per l’IGTP
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Primera prova a Badalona del sistema 
d’alerta als mòbils de Protecció Civil
Tots els mòbils de la ciutat rebran el sms el 14 de setembre a les 10h

Aquelles persones que siguin a Bada-
lona el pròxim 14 de setembre rebran 
un avís al mòbil en el marc de les 
proves de la Generalitat en cas d’emer-
gència greu. Protecció Civil farà una 
prova del sistema d’alerta a tots els 
dispositius que es trobin a l’àrea de 
Barcelona aquell dia. Serà la primera 
que es fa a l’àrea de Barcelona i és la 
que té un major abast quant a pobla-
ció susceptible de rebre el missatge 
en cas d’emergència greu. Per fer un 
millor seguiment i valoració, l’envia-
ment es farà per sectors geogràfics 
en diferents hores al llarg del matí. 
A les 10 hores s’enviarà el missatge 
d’alerta als mòbils a Badalona, Santa 
Coloma i Sant Adrià. Tots els mòbils 
que estiguin a la zona, encara que els 
duguin persones que estan de pas per 
carretera o ferrocarril, haurien de rebre 
l’sms. Concretament, el missatge que 
rebran serà el següent: “Prova d’aler-
ta de Protecció Civil de la Generalitat 

de Catalunya. No truquis al 112, és 
una prova. En una emergència real 
rebries instruccions per protegir-te”. 
S’enviarà en català, castellà i anglès.
Segons Protecció Civil, el sistema 
d’enviaments massius és molt útil i va 
acompanyat d’un soroll estrident dife-
rent de la resta de sons. Com s’ha fet 
en altres proves, la Generalitat habili-
tarà una enquesta perquè els ciutadans 
informin de si han rebut o no el mis-
satge, en quin idioma, etc. Protecció 
Civil recorda que un cop la ciutadania 
rebi el missatge l’ha de llegir i, com 
indicarà el text, no trucar al 112, ja que 
és una prova. El missatge real, i no de 
prova, només es farà servir en casos 
d’emergència considerada greu en què 
l’autoritat de Protecció Civil determini 
que cal donar instruccions a la pobla-
ció sobre com actuar. Es tractaria, per 
exemple, d’accions com ara el confina-
ment davant d’un accident químic o bé 
unes inundacions.Aquest serà el missatge que rebran tots els mòbils de Badalona el dia 14 de setembre, a les 10h

Drivim: nous concessionaris 
Jeep i Fiat Badalona a les Guixeres
La marca ha obert al carrer Acer nous serveis
Al nou concessionari Oficial Jeep i Fiat 
Badalona podràs descobrir tots els co-
txes de la gamma Jeep i Fiat en directe 
i realitzar un test-drive sense compro-
mís del model que desitgis provar. El 
nou concessionari disposa dels mi-
llors preus per a comprar cotxe un nou 
cotxe, comprar cotxe de segona mà 
amb total garantia de qualitat o per a 
comprar cotxes KM0 i seminous de les 
dues marques. A Drivim tenen una gran 
experiència dins del sector de l’auto-
moció, amb més de 30 anys. Disposen 
d’un gran equip de professionals es-
pecialitzats en el mercat dels automò-
bils i tots els seus serveis. Drivim és 
el grup de concessionaris oficials que 
fins ara representava les marques: Ci-
troën, Opel, DS Automobiles, Subaru i 
darrerament, també han obert els nous 
concessionaris de Peugeot, Jeep, Fiat 
i Abarth a Badalona. A més, Drivim, 
també ha obert el nou concessionari 
Citroën i Peugeot de la Maquinista a 

Barcelona nord. D’altra banda, el grup 
representa, des de l’últim trimestre de 
l’any 2022, el grup Piaggio amb les 
marques Piaggio, Vespa, Aprilia i Moto 
Guzzi com a concessionari i taller ofi-
cials. Finalment, cal destacar que el 
grup representa la marca comercial de 
vehicles d’ocasió Spoticar on es poden 
trobar vehicles de totes les marques 
del mercat, a més a més, de les que 
ja representen i d’altra banda, tenen el 
seu propi rent a car propi sota el nom 
de Bookcar on ofereixen lloguer de 
vehicles per dies, setmanes, mesos... 
Renting flexible i pròximament oferiran 
la subscripció de cotxes i motocicletes. 
Cal destacar que darrerament també 
s’ha obert un nou taller B2B, enfocat 
i dedicat exclusivament als professio-
nals. El taller vol donar un servei de 
qualitat i ràpid perquè des del grup 
entenen que les empreses que dispo-
sen de flotes de vehicles necessiten un 
servei preferent i resolutiu. 
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Els Mossos han detingut, aquesta set-
mana, cinc membres d’una organització 
criminal, entre elles el líder del grup, que 
haurien comès almenys 15 robatoris en 
establiments de telefonia i enviament de 
diners de Badalona i Santa Coloma de 
Gramenet. La banda era extremadament 
violenta, usava armes de foc, i gaire-
bé sempre actuava en comerços regits 
per persones d’origen pakistanès. Es té 
constància que operava des de finals de 
l’any 2022. El 17 de juliol la policia va 
fer nou entrades i escorcolls a Barcelona 
i Badalona que van permetre recuperar 
armes de foc i armes manufacturades 
molt lesives, 7.600 euros en efectiu i 
substàncies estupefaents (haixix i ma-
rihuana). Quatre dels cinc detinguts es 
troben en presó provisional comunicada 
i sense fiança dictada pel jutjat número 4 
de Badalona.  Segons han apuntat fonts 
policials, l’extremat ús de violència dels 
robatoris van ser el motiu que va posar 
en alerta els investigadors que van tro-

Detinguts cinc membres d’un grup 
criminal dedicat a robar a pakistanesos
L’organització feia servir armes de foc i eren molt violents

Com va passar el 2016, han tornat a 
vandalitzar l’estàtua del mico de l’Anís 
del Mono. El passat dijous, un home 
va ruixar amb un esprai tota l’estàtua. Al 
moment, la Guàrdia Urbana el va poder 
detenir, que també hauria fet altres pin-
tades en altres punts de la ciutat. Fonts 
municipals van explicar que l’estàtua del 
mico seria netejada aviat. La bretolada 
del passat dijous recorda una de similar, 
quan l’estàtua també va ser vandalitzada 
amb un esprai l’any 2016. A les xarxes 
socials, molts ciutadans han lamentat 
l’acció vandàlica i han demanat que l’au-
tor pagui de la seva butxaca la neteja de 
l’emblemàtica estàtua badalonina.

Tornen a 
vandalitzar 
l’estàtua del mico 
de l’Anís del Mono

Imatge del mico el passat dijous

Part del material confiscat. Foto: Mossos

bar diversos patrons similars en els di-
ferents fets estudiats. La investigació es 

va dur a terme entre els mesos de febrer 
i juliol de 2023.

Del 21/07 al 31/07/2023
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La segona gran calorada de l’estiu 
2023 ha arribat al seu pic màxim 
aquest dimarts al conjunt de Ca-
talunya i, també, a Badalona. Pels 
volts del migdia la temperatura es 
va enfilar de valent fins a situar-se 
per sobre dels 30 graus sense gai-
rebé cap excepció, a tots els barris 
de la ciutat. La calor intensa es va 
combinar amb una humitat relati-
va no especialment baixa i això va 
fer que la sensació de xafogor fos 
molt marcada. Tant és així que a 
primera hora de la tarda l’índex de 
xafogor es va situar entre 40 i 45 
de manera generalitzada. En el cas 
de Badalona, a diferència d’altres 
punts de Catalunya, el termòme-
tre va quedar lluny de qualsevol 
rècord. La marinada que va bu-
far durant bona part de les hores 
diürnes va allunyar qualsevol 
possibilitat de registrar una calor 
desmesurada. La temperatura es 

El pic de calor arriba a 
temperatures de 34 graus 
a Badalona

va enfilar fins als 34 ºC en barris 
com Bufalà i Canyet. També van 
fregar o superar lleugerament la 

barrera dels 33 ºC en altres barris 
de la ciutat, sempre allunyats de la 
façana costanera.

El barri de Bufalà ha registrat, aquest dimarts, més de 34 graus

Dos dels vuit establiments de 
platja que s’han d’ubicar al litoral 
encara no han obert al públic i 
es troben en procés d’instal·la-
ció tot i ser ja a mitjan juliol. Els 
guinguetaires han denunciat que 
els problemes amb les licitacions 
i el fet de reduir la temporada els 
dificultarà la campanya estiuenca 
d’enguany. Els dos establiments de 
platja esperen poder obrir aquest 
mateix cap de setmana. D’altra 
banda, alguns dels concessionaris 
de guinguetes han lamentat que 
enguany l’Ajuntament de Badalo-

Dificultats d’algunes 
guinguetes per instal·lar-
se a les platges

Els guinguetaries esperen una bona temporada a les platges 

na no ha permès programar cap 
monòleg ni tampoc actuacions 
musicals. Aquesta era una de les 
novetats d’aquest estiu, per part 
del consistori, la prohibició de 
programar qualsevol acte musi-
cal per tal de vetllar pel descans 
dels veïns que viuen més a prop 
de la façana marítima. Els guin-
guetaries esperen que el temps 
acompanyi durant el darrer tram 
d’aquest mes de juliol i sobre-
tot durant l’agost, un mes que a 
Badalona molts anys arriben les 
tempestes.

El lloguer de piscines 
privades per hores 
el nou boom entre els joves

Llogar piscines per hores ja és posible.

A l’estiu es lloguen cotxes, apartaments, 
xalets i ara també piscines per hores. El 
concepte s’està popularitzant al nostre 
país, sobretot entre els joves. Diverses 
plataformes connecten propietaris amb 
persones interessades a gaudir d’un dia 
d’estiu en una piscina en companyia 
d’amics o la família, tot i que la major 
part dels usuaris són joves.  El lloguer de 
piscines privades ha viscut un augment 
important en els últims anys, sobretot 
després de la pandèmia del coronavirus. 
Ara mateix, hi ha unes 150 al voltant de 
Badalona. Però el marge de creixement 
és molt gran. Es poden llogar per hores, 
mitja jornada o dies complets. Els preus 
oscil·len entre els 10 i els 20 euros per 
hora, depenent de la qualitat, grandària 
i dels serveis que ofereixen els propie-
taris. Fins i tot una piscina prefabricada 
té el seu públic, perquè el que la lloga 
és algú que la busca molt a prop de la 
seva casa.

A Badalona es lloguen piscines 
puntualment a Canyet o al Mas Ram
Les aplicacions més conegudes per 

llogar piscines per hores són Swimmy 
o Cocopool. En aquestes plataformes 
et permet localitzar piscines per pobla-
cions. A Badalona no sempre hi ha pis-
cines disponibles, per exemple aquest 
juliol no n’hi ha cap, però sí a poblacions 
properes com el Masnou o Vilassar. A la 
ciutat, alguns propietaris ofereixen pisci-
nes per hores als barris de Canyet o al 
Mas Ram.

Núm. 767

Marina Badalona, l’empresa municipal enca-
rregada del Port de la ciutat, acaba de licitar 
els treballs per la construcció d’un nou fossat 
i l’ampliació del Port esportiu i pesquer de 
Badalona. Segons consta en els documents 
tècnics, per aprofitar el gran impacte que su-
posarà la Copa Amèrica de Vela a la tardor 
del 2024 pel que suposa a vaixells d’eslores 
mitjanes i grans tant pel que respecte a ama-
rradors com a serveis tècnics de reparació i 
manteniment, Marina Badalona vol ampliar 
tant la superfície util de varada com l’abast 
de les embarcacions a les quals oferir els 
serveis.  Segons detalla Marina Badalona, en 

un informe tècnic, el Port de la ciutat té molts 
números perquè un dels equips de suport 
de la Copa Amèrica de Vela 2024 tingui la 
base al port. A més, una part de la flota que 
participarà en una de les regates paral·leles 
també estigui al port badaloní. Per fer realitat 
això, segons Marina Badalona, cal construir 
un fossat de 10 metres d’amplada i 35 de 
llarg, augmentar la superfície del varador 
fins a 2.200 metres, reconvertir les naus de 
la Marina Seca, crear una base per catama-
rans, entre altres obres. L’import de tot plegat 
superaria els 4 milions, segons l’import de la 
licitació publicada aquest dimecres.

Imatge del Port de Badalona 

Marina Badalona ampliarà 
el varador del Port per poder 
acollir la Copa Amèrica
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Parlem amb en Josep Lluís Vega, 
gerent i director mèdic del nou 
hospital QuironSalud Badalona

“L’obertura de l’hospital 
Quiron ajudarà a reduir 
la saturació del sistema 
sanitari badaloní”

Després de l’estiu Badalona tindrà un nou 
centre hospitalari a la ciutat. El nou hos-
pital QuironSalud Badalona està ubicat al 
carrer Seu d’Urgell cantonada amb l’Avin-
guda Navarra i oferirà 35 especialitats i 
tindrà més de 400 professionals. Parlem 
amb en Josep Lluís Vega, el que serà el 
futur gerent i director mèdic de l’hospital. 
Vega és un badaloní nascut l’any 1967 
que ha viscut als barris del Congrés, la 
Morera o Dalt la Vila. Malgrat que la carre-
ra la va fer a l’Hospital Clínic, no va trigar 
a tornar a la ciutat per fer l’especialitat 
en Cirurgia general i digestiva. Va estar 
vinculat a l’hospital Municipal, sent pri-
merament cirurgià de l’hospital i cap del 
servei d’Urgències. Després d’uns anys 
que diversos projectes relacionats amb la 
gestió hospitalària l’han portat lluny de la 
ciutat, torna a Badalona per dirigir el nou 
Campus Quironsalud Badalona.

Quan estarà en marxa el nou hospital?
Un hospital és una estructura molt complexa 
que requereix molts detalls que han de fun-
cionar a la perfecció. L’obra està pràcticament 
acabada, però encara hi ha algun per polir. 
Estem en el treball de revisió de l’equipament, 
circuits, incorporació dels professionals... Si 
el que voleu saber una data, us la puc donar. 
A partir del mes de setembre començarem la 
nostra activitat.

La previsió era que entrés en funciona-
ment l’any 2021, quins són els motius 
d’aquest enrederament?
La circumstància principal ha estat la pandè-
mia de la Covid-19 que va determinar un re-
tard en diversos àmbits que van frenar el pro-
cés de construcció. També hi ha hagut algun 

alentiment en el subministrament de materials 
vinculat a la guerra a Ucraïna. Tot i això, repe-
teixo que la construcció d’un hospital sempre 
és complexa i apareixen molts inconvenients 
i, malgrat aquests, els terminis s’han respectat 
molt.
 
Qui se’n podrà beneficiar?
Quant a la tipologia de pacients, atendrem 
majoritàriament a pacients que són doble as-
segurats (persones amb assegurança pública 
i privada), als quals anomenem “mutualistes”. 
També podem atendre al pacient privat pur, 
encara que representa un petit percentatge de 
l’activitat. I quan sigui necessari també farem 
col·laboracions amb el sistema sanitari públic, 
un exemple extrem va ser durant la pandèmia 
que ens vam dedicar gairebé exclusivament a 
l’atenció de pacients de covid que podien ser 
mutualistes o públics.

Quin rol tindrà aquest hospital privat en 
una ciutat amb referents públics com 
l’Hospital Germans Trias o Badalona 
Serveis Assistencials?
Apareixem com una pota més per col·laborar 
en el sistema sanitari badaloní i les comar-
ques properes. Tenim la sort de tenir un sis-
tema sanitari molt potent, però sovint saturat. 
Molt bona qualitat, però una certa saturació. 
L’obertura de l’hospital Quiron ajudarà a reduir 
la saturació del sistema sanitari badaloní i a 
l’entorn.

Quins són els factors a l’hora de tenir en 
compte la ubicació de l’hospital?
Primer de tot, la disponibilitat del terreny. (riu) 
Ja sabeu que a Badalona no és fàcil trobar es-
pais que tinguis les característiques per cons-
truir un hospital. És un espai ben comunicat 

“Atendrem 
majoritàriament 
a pacients doble 
assegurats, amb 
assegurança pública 
i privada”

“El nou hospital 
entrarà en 
funcionament al 
mes de setembre”

amb la mateixa ciutat i també amb la ciutat i 
comarques properes a través de l’autopista. 
A més, des de l’Ajuntament es va plantejar 
fer un esforç per facilitar l’accessibilitat amb 
transport públic al centre. Nosaltres també 
disposarem d’un bicibox proper a l’hospital 
que permeti la mobilitat amb bici.

Teniu previst algun pla de mobilitat per 
fer front a les possibles congestions que 
són habituals al Centre de Badalona?
La nostra contribució a reduir aquest afecte 
és la millora d’accessibilitat amb transport 
públic i la construcció d’un pàrquing de 120 
places al mateix centre. Som conscients 
que hi ha algunes limitacions vinculades a 
la ubicació. Hi ha aspectes molt positius i 
els negatius els hem tingut en compte bus-
cant les millors solucions tant per nosal-

tres, com per tota la ciutadania.

L’hospital oferirà 35 especialitats i tin-
drà més de 400 professionals, és una 
xifra habitual en un hospital d’aquestes 
dimensions?
Són pròpies d’un hospital general, el qual do-
narà tota la cartera de serveis que pot donar un 
hospital. Com a serveis més destacats, única-
ment s’exclouen la cirurgia cardíaca, l’atenció 
al part i l’oncologia.

Quines són els avantatges que sigui un 
hospital dins de la xarxa QuironSalud?
Fa uns anys que Quiron està adquirint centres 
de la mateixa ciutat i municipis propers amb la 
idea de fer el que es coneix com a una “orga-
nització sanitària integral” dirigida pel nostre 
hospital. Si els centres estan connectats entre 
si, es facilita molt la derivació de pacients, 
activació de protocols o transferència d’infor-
mació. Per exemple, els serveis que ens man-
quen en aquest hospital els podem derivar a 
altres hospitals punters de la mateixa xarxa, 
com ara Teknon o Dexeus.

Com es planteja el fet de construir un 
hospital des de 0? Quines característi-
ques tenen els hospitals en l’actualitat?
La pràctica clínica ha anat canviant en els anys i 
la manera d’organitzar l’activitat sanitària també. 
Per posar un exemple, l’activitat que es fa en un 
quiròfan requereix molt més equipament que fa 
20 anys. Nosaltres tenim quiròfans d’entre 35 i 
40 metres quadrats, però no és per caprici, sinó 
perquè en l’actualitat es requereix aquest espai. 
En els hospitals construïts de fa anys, per tal de 
complir amb els estàndards actuals, hem hagut 
de fer ajustos. El resultat és molt millor quan ho 
fas construint un hospital de nou.





Núm. 76716 CULTURA Carles Carvajal - redaccio@diaridebadalona.com

Presentada la programació dels teatres 
municipals per la tardor
Les actuacions començaran dissabte 23 de setembre

Els teatres municipals de Bada-
lona – Zorrilla, Margarida Xirgu i 
Blas Infante – ja tenen a punt la 
nova temporada setembre-des-
embre 2023. Quatre mesos de 
propostes singulars i innova-
dores, sense oblidar els grans 
clàssics i els èxits teatrals del 
moment, que l’equip de Badalona 
Cultura presenta amb una nova 
línia gràfica i sota el lema res per 
veure, molt per observar, tota una 
invitació a descobrir molt més, si 
observem amb deteniment el que 
passa dalt l’escenari. El tret de 
sortida serà el dissabte 23 de se-
tembre al Teatre Zorrilla amb Cost 
de vida. La companyia Titzina 
Teatro continuarà el dissabte 30 
de setembre al Teatre Margarida 
Xirgu amb Búho. Per altra ban-
da, la companyia basca Kulunka 
Teatro presentarà el divendres 6 

d’octubre Forever al Teatre Zorri-
lla, una proposta ben original ela-
borada amb llenguatge gestual i 
de màscares. El mes de novembre 
començarà amb la nova sàtira de 
La Calòrica Le congrés ne marche 
pas, seguida de la premiada obra 
(Premi Max 2023 a Millor Espec-
tacle de Teatre) de Pablo Messiez, 
La voluntad de creer, que investi-
ga i posa a prova la fe de creure 
del públic, al Teatre Zorrilla els 
dissabtes 4 i 18, respectivament. 
També destaca la programació 
del Festival Filmets, la musical i 
la dedicada a tota la família.Les 
entrades es podran comprar a 
partir del dimecres 26 de juliol al 
web, www.teatrezorrilla.cat. Du-
rant aquesta setmana també s’ha 
obert les taquilles del Margarida 
Xirgu per vendre els abonaments 
de temporada.

Imatge de l’obra “El Cost de la Vida” que obrirà la programació dels teatres 

La directora Carla Simón rebrà la 
Venus d’Honor de la 49 a edició del 
Festival Filmets, que se celebrarà 
del 20 al 28 d’octubre. L’acte de lliu-
rament de la Venus d’Honor tindrà 
lloca la Sessió Inaugural de Filmets, 
el divendres 20 d’octubre a les 21 
hores al Teatre Zorrilla de Badalona. 
Amb el lliurament d’aquest guardó, 
Filmets vol reconèixer la trajectòria 
cinematogràfica de Simón. L’any 
2015 Filmets va programar el seu 
curt ‘Las pequeñas cosas’. Amb 
aquesta pel·lícula va guanyar l’any 
2015 la Venus al Millor Curt de Ba-
dalona. L’any 2019 va presentar el 
seu curt ‘Después también’ davant 
d’un públic que omplia a vessar el 
Teatre Zorrrilla. I l’any següent, el 
2020, Filmets va obrir el festival 
amb el curtmetratge ‘Correspondèn-
cia’, una pel·lícula co-dirigida amb 
Dominga Sotomayor i que es veia 
per primer cop a Catalunya.

Carla Simón rebrà la Venus 
d’Honor de la 49a edició 
del Filmets

Imatge de la directora de cinema, Carla Simón. 

Tres dones, tres orígens (Bul-
gària, Argentina i Polònia) i una 
passió compartida: la música, 
Aquesta és la darrera proposta 
de les Nits d’Estiu, d’aquest di-
vendres. Una proposta que amal-
gama aquestes cultures i la seva 
rica tradició musical amb me-
lodies de tot el món omplint de 
màgia i ritme la nit badalonina. 
Formació: Lyubomira Stoycheva, 
violí i veu; María González, har-

Darrera proposta 
a les Nits d’Estiu a 
l’Anís del Mono

Ellas Music Band

mòniques, guitarra i veu; Mar-
ta Lewko, guitarres, tambura, 
caixó i veu. La darrera proposta 
de les Nits d’Estiu inclou una 
visita guiada a l’Anís del Mono 
iposteriorment el concert a 
la fresca del pati de la fàbrica 
a càrrec d’Ellas Music Band. 
Enguany, les Nits d’Estiu han 
inclòs fins a tres propostes, 
totes amb força èxit de públic 
i entrades exhaurides.
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L’AGENDA CULTURAL BADALONINA DELS PROPERS DIES!

Dimecres 26 de juliol
Teatre a la fresca, comè-
dies breus. Textos de Marc 
Torrecillas, amb Berta 
Bahr i Edgar Moreno, a les 
19h, a l’AV del Centre 

Dilluns 14 d’agost
Festa Major, a les 19h, 
pregó, traca i cercavila de 
festa, a la plaça de la Vila

Dissabte 22 de juliol
Concert dels “The Capa-
ces” + Felipe Almendros 
DJ, a les 22h, a la Sala Es-
traperlo 

Divendres 28 de juliol
Exposició Badalona, vila 
marinera, fins al 31 de ju-
liol, a la biblioteca Canya-
dó-Casagemes 

Divendres 21 de juliol
Nits d’estiu a la fàbrica 
de l’Anís del Mono, a les 
20:30h, a la mateix fàbrica 
(entrades Museu)

Divendres 28 de juliol
Exposició: “Les meves 
fotografies em fan por. 
Eugeni Forcano i Josep 
Pla”, fins el 28 de juliol, a 
l’Espai Betúlia 

Dimarts 15 d’agost
Concert de Festa Major, 
amb diversos grups, a les 
22:30h, a la Rambla

Dilluns 14 d’agost
Castell de focs de la Festa 
Major, a les 22h, 
a la Rambla

Dijous 27 de juliol
Estiu Cultural a la Plaça 
2023, fins el 27 de juliol a 
l’Escorxador   

Divendres 28 de juliol
L’aparador de les mera-
velles - Exposició, fins al 
28 de juliol a la Biblioteca 
Xavier Soto 

Del 21/07 al 31/07/2023

Imatge del llibre 

LA PUBLICACIÓ “BADALONA 
SOTA LES BOMBES. 1937-
1938” EN LÍNIA

Ara fa 85 anys, Badalona va viure un dels 
episodis més dramàtics de la seva història. 
A partir de les 9:55 h del matí l’Aviazione 
Legionaria italiana, aliada de l’exèrcit fran-
quista, va començar a bombardejar la ciutat. 
El badaloní Joan Villarroya i Font, catedràtic 
d’història contemporània a la UB, va recu-
perar la memòria d’aquest bombardeig i 
la de tots els que va rebre la nostra ciutat 
durant el conflicte en un llibre imprescindi-
ble, Badalona sota les bombes. 1937-1938, 
publicat pel Museu l’any 2017. Actualment, 
aquesta publicació està esgotada, però, atès 
el seu interès, el Museu l’ha penjat en línia 
al seu web.
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Foto: FIBA

Fotos: penya.com

EL FUTUR DEL BÀSQUET BASE

La Penya incorpora nous jugadors que 
entren al tram final de formació. El bres-
sol del bàsquet continua formant nous 
talents que brillaran en un futur imme-
diat. La fornada més recent és Jordi Ro-
dríguez i Ruben Prey, que tenen viabili-
tat en el primer equip. Rodríguez (2004) 
alternarà Prat amb primer equip. En 
canvi, Prey (2005) només jugarà amb el 
primer equip, tenint més importància en 
l’Eurocup. Cal destacar que l’ala pivot 
portugués té ofertes de cessió sobre la 
taula com l’Ulm i el Vechta alemanys. 
Pel que fa a l’equip júnior, recent cam-

pió d’Espanya, el club verd-i-negre ha 
fitxat a l’interior croat de 2’05cm, Mi-
chael Ruzic, que ve promitjant 18 punts i 
9 rebots al Zadar. També s’ha incorporat 
un nou fitxatge per reforçar el joc inte-
rior i augmentar la duresa. Es tracta de 
Dani Balde, júnior de primer any, que no 
seguirà al Barça. L’equip júnior, dirgit, 
per Javi Aparicio, tindrà una columna-
da vertebral estructura per Adrià Do-
mínguez, Iker Garmendia, Karim López, 
Michael Ruzic i Ian Platteeuw. Héctor 
Sánchez dirigirà el Cadet A i Dídac Arre-
dondo l’Infantil A.
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Reforços 
de luxe 
a la 
Penya
El Club Joventut Badalona i l’ex-
jugador del Bursaspor Andrew 
Andrews han arribat a un acord 
per les pròximes dues tempora-
des. D’aquesta manera, el Club 
Joventut de Badalona tanca la 
incorporació d’un “killer” ofen-
siu, amb gran trajectòria al llarg 
dels anys a Europa, amb punts i 
direcció de joc. Firma per dues 
temporades.
El nou jugador de la Penya acu-
mula ja quatre temporades con-
secutives a Europa anotant més 
de 13 punts per partit, destacant 
per ser un jugador amb facilitat 
per anotar de 3 punts (la tempo-
rada passada ho va fer amb un 
45% d’encert al Bursaspor), a 
més de ser un jugador molt fiable 
des de la línia del tir lliure (prop 

del 90% als seus anys com a pro-
fessional). 
Andrews ve a substituir a Kyle 
Guy, que ha fitxat per el Panathi-
naikos grec duran dues tempo-
rades. La Penya però, manté els 
seus drets a l’ACB.
L’altre fitxatge nord-americà és el 
polivalent DeShaun Thomas. És 
un reforç de categoria amb gran 
experiència, jugant a l’Eurolliga 
pel Barça, Bayern Munich, Pana-
thinaikos o Armani Milan. Juga-

dor físic amb capacitat per llençar 
des del perímetre i atacar l’indi-
vidualitat. La seva versatilitat en 
posició de joc donarà alternatives 
a Carles Duran.
Qui sembla que al final no vin-
drà serà el pivot Alpha Kaba. El 
jugador demanava un pressupost 
més alt del que es podia oferir. 
En canvi, un nom que pren cada 
vegada més el de Kyle Alexander. 
El passaport cotonou és un gran 
aspecte a tenir en compte.

La Penya ja té a punt a tots els 
efectius per començar a disputar 
tots els títols. La plantilla que 
va publicar Xavi Ballesteros al 
diari l’Esportiu ho defineix. Una 
plantilla jove que alterna amb ju-
gadors veterans i experimentats. 
En la posició de base tornarem 
a veure Andrés Feliz i Guillem 
Vives. En l’escorta, el nou fitxat-

Plantilla 23/24: 
a per totes

Foto: l’Esportiu

ge Andrew Andrews, Pau Ribas i 
Jordi Rodríguez. En l’aler, Yannick 
Kraag (el club aposta molt fort 
per ell) i Pep Busquets. DeShaun 
Thomas compaginarà la posició 
d’aler amb alapívot, que també hi 
sera Vladimir Brodziansky, Miguel 
Allen i Ruben Prey. Finalment, al 
pívot hi trobarem Ante Tomic i el 
fitxatge pendent.

Av. d'Alfons XIII, 127 · 933 87 93 50

Us desitja un bon estiu!
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Presència badalonina a la selecció catalana

Novetats pels socis 
joves: es modificarà 
el preu
Des de que el club va anunciar la pujada 
de preus dels abonaments, els aficionats 
van exposar el seu desacord i el mal estar, 
argumentant que l’Olímpic ha anat en aug-
ment aquests últims anys i que una pujada 
de preu podria fer que molts socis es do-
nessin de baixa. Degut a la gran quantitat 

Es disputarà dimarts 25 de juliol a les 
20:30h al Pavelló Nou Congost. El retorn 
de Catalunya serà davant Argentina, ac-
tual sotscampiona del món amb la plata 
assolida la Copa del Món de Xina 2019. 
La presència badalonina i verd-i-negra 
segueix tenyint la selecció asboluta mas-
culinal. Salva Maldonado serà el selec-
cionador de Catalunya per aquest partit. 
Però, si mirem els ajudants tècnics i 
trobem al badaloní Raul Laita, a l’actual 
entrenador de l’Infantil B fem de la Penya 
Xavi Orois. Pel que fa a la plantilla que 
defensarà els colors de Catalunya, te-

nim al jugador de la Penya, Pau Ribas, 
que enguany serà el capita de la seleec-
ció, Joel Parra, format a la Penya i ara 
al Barça, José Nogues també del planter 
verd-i-negre i ara a Leb Or i, l’estrella 
Ricky Rubio, format a la Penya i jugador 
dels Cleveland Cavaliers. Els altres mem-
bres que formen aquesta selecció són: 
Èric Vila (Bàsquet Girona), Eduard Gatell 
(Alicante), Xavi Rabaseda (Bilbao Bas-
ket), Guillem Jou (Baxi Manresa), Miquel 
Salvó (Gran Canària), Lluís Costa (Covi-
ran Granada), Pierre Oriola (AEK Athens) 
i  Dani Pérez (Baxi Manresa)

Tant a l’staff tècnic com a jugadors, 
hi ha ADN verd-i-negre

Foto: penya.com

de queixes, la directiva del Club Joventut 
de Badalona ha pres una nova mesura: a 
partir del mes de setembre modificarà la 
franja d’edat de socis que abarca l’edat de 
17 a 24 anys. Es marca aquesta franja en-
tenent que és el teixit més gran que ha anat 
augmentat en l’afició de la Penya.

Del 21/07 al 31/07/2023
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Després de quedar-se a les portes del 
somiat ascens, el Seagull té un nou en-
trenador: Pol Fernández. Tècnic jove amb 
molta ambició i coneixement extens del 
futbol femení, donarà el màxim per portar 
a les gavines a l’esglaó més alt.

1) Com afrontes aquest nou repte al 
capdavant de les gavines?
“Doncs amb moltes ganes i molta il·lusió, 
arribar a un club amb la història que hi ha 
darrere dels 30 anys des de la seva funda-
ció fa que el grau de responsabilitat sigui 
alt però des del primer dia ens vam trobar 
amb un club que té ganes de créixer, ser 
referent i amb un primer equip molt unit 
i compromès que fa que les coses siguin 
més fàcils.”

2) Què és el que et va motivar a ac-
ceptar el repte?
“En primer lloc que és un club 100% fe-
mení que mira per al desenvolupament de 
la jugadora en tots els seus àmbits i el fet 
de ser un projecte ambiciós a curt i llarg 
termini, el club està predisposat a créixer 
i té les eines per fer-ho.” 

3) Quin és l’objectiu primordial 

d’aquesta temporada? Com creus 
que s’hi pot arribar?
El dia a dia és l’objectiu principal, marcar 
unes pautes i una manera de treballar que 
creiem que és la que ens pot portar a ob-
jectius més ambiciosos.

4) Parla’ns de la renovació d’Alba 
Gordo i la seva importància.
“No hi ha cap dubte que és un plaer sa-
ber que podem comptar amb la capitana 
i referent una temporada més, l’arribada 
per part del nou cos tècnic va ser fàcil 
per la seva ajuda i predisposició, igual 
que per part de la resta de jugadores. 
Gordo és una jugadora que amb la seva 
presència dins i fora del camp transmet 
seguretat, confiança i saber estar, a més 
d’una qualitat futbolística que tothom 
coneix.”

5) Possibles fitxtages de l’equip.
“Tenim varies incorporacions tancades 
però que encara no podem fer oficials. El 
màxim objectiu per part del cos tècnic i 
de la direcció esportiva ha sigut mantenir 
gran part del bloc d’aquesta temporada i 
sumar jugadores joves però amb un gran 
talent.”

Foto: Seagull

Pol Fernández: “afronto el repte amb molta il·lusió”
El jove tècnic és el nou entrenador del primer equip del Seagull

6) Idea del model de joc que es vol 
transmetre.
“Sempre parlem de ser un equip que 
estigui capacitat a adaptar-se a totes les 
variants que pot haver durant tot el partit 
però sense perdre la identitat que ens ca-

Sense fusió i, de moment, 
sense decisions immediates
El primer equip del Badalona serà de 3a RFEF

El final de les incerteses i les ma-
les senyals ja han acabat. I sí, el 
drama és una realitat que tocarà 
acceptar de manera immediata. 
No hi haurà absorció entre el CF 
Badalona i l’equip que jugava 
amb el nom de Badalona Futur. 
Què significa aquest desentès? 
Doncs que el que ara serà el pri-
mer equip del CF Badalona jugarà 
a 3a RFEF i l’etrenador continuarà 
sent Santi Álvarez. En l’acte d’ex-
plicar la no absorció, no es va 
presentar Toni Freixa, president 
del Consell d’Administració del 
Badalona Futur SAD. El president 
del CF Badalona va explicar a la 
roda de premsa que es presenta-
ria una demanda a Toni Freia, de 
moment, per incompliment. 

Què passarà?
Miguel Ángel Sánchez, president 
del CF Badalona, ha remarcat que 

el Badalona Futur no podrà ju-
gar a l’estadi Municipal-, entre 
altres denominadors comuns i 
que no té coneixement si segui-
ran en competició.
Un altre aspecte que ha volgut 
manifestar el president esca-
pulat que l’equip jugarà a la 
3a RFEF, que l’entrenador serà 
Santi Álvarez i que es continuarà 
apostant fort pels jugadors que 
surten del planter. 

Deute a zero: 
El president Sánchez ha volgut 
deixar constància del següent: 
“el CF Badalona manté el seu 
deute a zero, com pot acreditar 
la seva auditoria. El club està 
completament sense deutes i 
competirà a Tercera Federació i 
puc assegurar que serà un dels 
millors pressupostos de la ca-
tegoria”.Foto: BDNCOM

racteritza. Buscarem ser un equip ordenat 
defensivament, intentant recuperar la pi-
lota el més aviat possible i ofensivament 
donar les eines necessàries a les prota-
gonistes perquè treguin la seva millor 
versió.”



BÀSQUET COMARCAL 21Ferran Pursals - redaccio@diaridebadalona.com

35a edició Copa Badalona
Maristes en el masculí i Minguella en el femení, són els vigents campions del 
torneig de la Copa BDN

La temporada de bàsquet sempre comença amb la 
Copa Badalona. Tots els primers equips de les enti-
tats de bàsquet la ciutat es preparen per disputar el 
torneig que agrupa el final de la pretemporada. L’edi-
ció d’enguany es disputarà el pròxim dia 7,8,9,10 de 
setembre. Els pavellons de Montigalà, la Plana, Casa-
gemes-Albert Esteve i Llefià seran els encarregats de 
rebre els partits. El dia 7 és fase prèvia, en què jugaran 
els equips que disputen les categories menors, el 8 
quarts de final, 9 semifinals i el dia 10, les grans finals 
al pavelló La Plana.

Última edició: 
En la passada edició de la Copa Badalona, els Maristes 
Ademar (masculí) i la Minguella (femení) van sortir com 
els grans campions. Ademar va superar el Círcol en la 
gran final dsprés de remuntar el partit quan anava perdent 
de més de deu punts al tercer període. En la femenina, la 
Minguella va superar el Llefià en la semifinal (final antici-
pada) i va dominar de manera clara la final contra el Sant 
Andreu de Natzaret.

Pronòstics:
Tot i que sigui un torneig en el que tot pot passar de-
gut a la poca preparació i falta de ritme, hi ha equips 
que són candidats a optar al títol. Per la part masculi-
na, Minguella (última campiona) i Llefià són les grans 
favorites, i l’ascens de la Penya B a Primera Catalana 
també li dona protagonisme. En el quadre masculí, 
Maristes com a vigent campió i Círcol són els grans 
aspirants. També la Minguella amb un equip jove i 
amb ganes de tornar a aconseguir la Copa Badalona.

EN EL QUADRE FEMENÍ 
ELS EMPARELLAMENTS SÓN ELS SEGÜENTS:

Dijous 7: (prèvia)
Maristes – Bufalà (20:00h a Casagemes-Albert Esteve)

Divendres 8: (quarts de final)
Eliminatòria D: Sant Josep – Círcol (19:30h a Casagemes-Albert Esteve)

Eliminatòria A: Llefià – Maristes o Bufalà (19:30h a La Plana)
Eliminatòria C: Penya- Sant Andreu Natzaret (21:15h a Montigalà)

Eliminatòria B: Minguella- Badalonès (21:15h a Llefià)

Dissabre 9: (semifinals)
Guanyador eliminatòria A – Guanyador eliminatòria D (17:45h a La Plana)
Guanyador eliminatòria B- Guanyador eliminatòria C (21:15h a La Plana)

Diumenge 10: (final)
Guanyador semifinal (B-C)- Guanyador semifinal (A-D) (17:00h a La Plana)

Després de problemes per no poder disputar el tor-
neig en el Centre Parroquial, l’organització del TCI 
SamPep ha trobat una nova ubicació per tal de po-
der-lo realitzar: el Poliesportiu de Pomar. La ciutat 
de Badalona tornarà a acollir un torneig que aplegada 
equips referents a nivell europeu. Es disputarà dels 
dies 31 d’agost al 3 de setembre. A la cita hi arriben 
vuit equips, entre els quals trobem el Futbol Club 
Barcelona i el Club Joventut de Badalona. En aquest 
torneig hi ha passat jugadors que en l’actualitat es-
tan competint a la màxima èlit com Jaime Pradilla, 
Zsombor Maronka, entre altres.

Torna el Torneig
 TCI Sant Josep

EN EL QUADRE MASCULÍ 
ELS EMPARELLAMENTS SÓN ELS SEGÜENTS:

Dijous 7: (prèvia)
Cultural – Bufalà (20:00h a La Plana)

Sant Josep – Dosa (20:00h a Montigalà)

Divendres 8: (quarts de final)
Eliminatòria D: Badalonès – Llefià (21:15h a Casagemes-Albert Esteve)

Eliminatòria A: Círcol – Cultural o Bufalà (21:15h a La Plana)
Eliminatòria C: Minguella – Sant Andreu Natzaret (21:15h a Montigalà)

Eliminatòria B: Maristes – Sant Josep o Dosa (21:15h a Llefià)

Dissabte 9: (semifinals)
Guanyador eliminatòria A – Guanyador eliminatòria D (16:00h a La Plana)
Guanyador eliminatòria B- Guanyador eliminatòria C (19:30h a La Plana)

Diumenge 10: (final)
Guanyador semifinal (B-C)- Guanyador semifinal (A-D) (19:00h a La Plana)

Del 21/07 al 31/07/2023
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En marxa Anywhere Water 
Sports - Marina Badalona
La família d’Anywhere Water Sports 
segueix creixent a la ciutat. Després 
d’aterrar fa sis anys al Club Nàutic 
Bétulo, han obert una nova ubica-
ció a la ciutat, aquest cop al Port 
de Badalona. Amb aquesta nova 
escola es vol oferir una activitat 
nàutica durant tot l’any, potenciant 
la continuitat nàutica i els esports de 
mar durant tot l’any. Per tant, a Ba-
dalona hi trobem dues ubicacions 
nàutiques obertes els 365 dies per 
part d’Anywhere Water Sports: al 
Club Nàutic Bétulo on s’ofereixen 

Nova oportunitat per seguir 
creixent pel CTT Badalona. 
Joan Granados (benjamí) i 
Marc Serra (entrenador i di-
rector club) han estat convo-
cats per la Selecció Espanyola 
per disputar entre els dies 25 
i 27 d’agost el torneig interna-

Joan Granados i 
Marc Serra convocats 
per Espanya

Foto: Anywhere

cional EuroMini Champ 2023 
que tindrà lloc a Schiltigheim 
(França).  En Joan com a pa-
lista dintre del grup de selec-
cionats per disputar el torneig 
i el Marc com a un dels tèc-
nics per dirigir els jugadors de 
la selecció.

Foto: Arxiu

Foto: FCBQ

Després de realitzar unes grans temporades 
amb el Sant Andreu de Natzaret, el jove ba-
dalonó Pablo Garcia fitxa pel Futbol Club 
Barcelona per disputar la temporada de 
Cadet A. Compartirà equip amb promeses 
europees com Nikola Kusturica o Jakob Sif-
tar. El badaloní va ser un dels sis jugadors 

Pablo Garcia, fitxat pel Barça i 
a la Selecció Catalana

Jordi Ferrón, 
al Vissel Kobe 
femení

El tècnic badaloní serà el nou en-
trenador principal del Vissel Kobe 
femení, uns dels grans equips del 
futbol japonès. 
Amb experiència a clubs com l’Es-
panyol, el badaloní buscarà traslla-
dar tots els seus coneixements tèc-
nics i tàctics al país del Japó.

Foto: BDNCOM

seleccionats per disputar, el passat mes 
de juny, el 3x3 de comunitats autònomes. 
Aquesta última setmana, Garcia ha estat 
concentrat amb la selecció catalana dispu-
tant el Torneig Cadet Mora de Rubielos. Un 
dels entrenadors ajudant ha estat el badalo-
ní Marcel Roca.
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activitats enfocades a l’oci per les 
escoles i families de la ciutat amb 
casals d’estiu, lloguers, cursos i 
formacions per escoles i instituts de 
grau mig, i al Port de Badalona on hi 
trobem especialització en vela lleu-
gera, windsurf i la nova modalitat 
de foil. També estarà obert per a es-
coles, aniversaris i team buildings. 
Aquesta nova ubicació anirà de la 
mà de Marina Badalona i del propi 
Ajuntament de la ciutat per arribar a 
tota la població sense limitacions ni 
barreres. L’objectiu de Marina Bada-

lona era obrir el port a la ciutat, fent 
que fos accessible per a tothom. 
Yago Prat, responsable d’Anywhe-
re, destaca que el paper de l’escola 
nàutica és important per tal que to-
thom hi pugui ser partícip a través 
de la filosofia Anywhere: ADS (Apre-
nentatge Diversió Seguretat). 
Un nou espai idíl·lic i immillorable 
per començar a connectar amb el 
mar i gaudir de les infinituds d’ex-
periències nàutiques amb ubicació 
al Moll Lima del Port i a la Platja de 
la Mora.

Sergi Costa 
fitxa pel Real 
Valladolid 

El jugador badaloní, Sergi Costa, 
ha fitxat pel UMEC Real Valladolid i 
serà el nou director de joc de l’equip. 
Costa ha expressat el següent mis-
satge: “molt content de firmar en un 
club amb molta història de bàsqueti 
que està creixent a grans passes”.

Foto: Valladolid
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 Àries (21/3 al 20/4)
Mart per Casa II posa la mirada en el compte corrent. 
Vols liquidar deutes i fas tot el possible. Si has posat 
algun quilo, comences una dieta i fas més exercici.

  Cranc (Del 22/6 al 21/7)
Les circumstàncies podrien deixar al descobert una 
falsa amistat i hauries de posar distància. La mare o 
una dona de la família, pot necessitar la teva com-
panyia.

   Balança (Del 24/9 al 23/10)
Mart per Casa VIII afavoreix treballar en aquelles 
qüestions més íntimes i delicades. Et sents més valent 
i és temps de trencar barreres imposades per la por.

 Capricorn (Del 22/12 i el 20/1)
Mart per Casa V inclina a viure un període més actiu. 
T’ocupes més del teu cos i de fer exercici. Una perso-
na s’interessa per tu i ho pot fer de manera insistent.

  Taure (Del 21/4 al 20/5)
El trànsit de Mart al teu signe, afavoreix temes labo-
rals i l’inici de projectes. Lluites pel que consideres 
teu. Estàs guerrer i no acceptes un no per resposta.

 Lleó (Del 22/7 al 23/8)
Lluites per fer-te un lloc a l’empresa on treballes o bé 
per estructurar un nou negoci en solitari. Una perso-
na amiga podria revelar els seus sentiments cap a tu.

  Escorpí (Del 24/10 al 22/11)
Mart per la Casa VII activa el sector relacional. Pot 
ser que amb aquest trànsit et plantegis iniciar aquella 
relació de parella que havies deixat en stand by.

  Aquari (Del 21/1 al 19/2)
En l’amor, no vols equivocar-te i t’ho agafes amb calma. 
Mart a Casa IV acciona assumptes domèstics. Si vius 
amb més persones, delimites clarament el teu espai.

  Bessons (21/5 al 21/6)
Vigila amb les obsessions, sobretot pel que fa al sec-
tor sentimental. Deixa que passi el temps i les coses 
es posin al seu lloc. Dissenyes un pla d’estalvi.

  Verge (Del 24/8 al 23/9)
 En viatges i desplaçaments, no perdis de vista les 
teves coses. Et mostres més rebel i ja no acceptés im-
posicions. Vols establir la teva pròpia filosofia de vida.

 Sagitari (Del 23/11 al 21/12)
 El patrimoni és ara important per tu. Cerques una cer-
ta estabilitat i no descartes comprar un habitatge. Algú 
de la família pot posar-te a prova. Sigues prudent.

   Peixos (Del 20/2 al 20/3)
Si la teva relació de parella estava en un moment deli-
cat, es poden donar segones oportunitats. Al sector la-
boral defenses els teus interessos amb contundència.
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